

ULTIMATE
ACADEMY

الملف
التعريفى
Profile



تم تأسيس Ultimate Academy بهدف تزويد القوى العاملة بالمهارات المطلوبة لسوق العمل، بالإضافة إلى توفير فرص عمل للمتدربين في قطاعات الأعمال المختلفة وذلك بعد التدريب على البرمجيات التي توفرها الأكاديمية (ERP System)

Ultimate Academy has been established in order to provide the workforce with the skills needed for the labor market. In addition, Ultimate Academy helps provide job opportunities to trainees after finishing the training provided by Ultimate Solutions on ERP Systems.

Ultimate Academy هي الذراع الأكاديمي والتعليمي لمؤسسة Ultimate Solutions التي تعتبر واحدة من المؤسسات الأكثر خبرة في مجال صناعة البرمجيات، حيث أنها تتواجد في أكثر من 23 دولة حول العالم بالإضافة إلى مجموعة ضخمة من الموزعين.

Ultimate Academy is the academic arm of Ultimate Solutions Company, which has extensive experience in the software development industry across more than 23 countries around the world, in addition to a large number of distributors.



فريقنا Our Staff

تضم الأكاديمية نخبة من المحاضرين ذوي الخبرة لتقديم محتوى أكاديمي على أعلى مستوى يحقق رؤيتنا لإعداد متدربين متميزين ومؤهلين محلياً ودولياً.

Ultimate Academy has a group of the best instructors with intensive expertise, who provide academic content that fulfills our vision for preparing qualified staff locally and globally.



رسالتنا Our Message

نسعى لتحقيق التنمية التكنولوجية للمجتمع من خلال تقديم متدربين قادرين على العمل بأحدث التقنيات والبرمجيات وذلك من خلال برامج التعليم والتدريب ذات المعايير الدولية.

Ultimate Academy also aims to achieve the technological development of society by equipping trainees with the latest technologies in the ERP software industry based on international standards.



رؤيتنا Our Vision

لتطلع لتكون أفضل وأضمن مؤسسة لتعليم البرمجيات وإحداث تغيير شامل لإعداد متدربين متميزين ومؤهلين للعمل في قطاعات مختلفة بالمؤسسات الدولية.

Ultimate Academy aims for becoming the best software training entity by preparing outstanding trainees who are qualified enough to work for multinational organizations in various sectors.



أهدافنا Our Goals

- Ultimate Academy fully prepares trainees for joining the labor market internationally based on global standards.
- Ultimate Academy provides trainees on the various modules, and with the knowledge needed before going to the practical and applied side of using ERP Systems.
- Ultimate Academy helps the trainees with setting a plan to qualify them to work in major local and international companies.
- Ultimate Academy provides trainees with sufficient materials for the training software that enables them with applying what they learned about using ERP Systems.
- Ultimate Academy also nominates trainees for distinguished job opportunities in various local and international companies via **"Ultimate Jobs"**.

- تأهيل المتدربين للعمل في السوق الدولي.
- التدريب على التطبيقات المختلفة لتخطيط موارد المؤسسات.
- مساعدة القوى البشرية لبناء المستقبل المهني ووضع خطة عملية لتأهيلهم للعمل بكبرى الشركات المحلية والدولية.
- يقوم المتدرب بالتطبيق العملي للمحتوى التعليمي حيث تُزود الأكاديمية المتدربين بمئات الملفات الخاصة بالبرامج المُقدمة والتي تُمكنهم من التدريب المتواصل وتطبيق ما تم دراسته في أي وقت.
- تسويق المتدربين من خلال **"Ultimate Jobs"** وترشيحهم لفرص عمل مميزة في مختلف المؤسسات المحلية والدولية.



البرامج والأنظمة
التي يتم التدريب عليها

The programs and systems
we use in our courses



نظام **Onyx IX** هو أحدث الأنظمة المحاسبية يمكنك من خلاله دراسة المسار المالي بأقسامه (الحسابات - المخازن - المشتريات - المبيعات)

Onyx IX is a modern advanced accounting system through which you could learn the entire finance course path, including accounting, inventory, purchase and sales.



نظام **Onyx** هو نظام متكامل وشامل يمكنك من خلاله دراسة المسار المالي بأقسامه (الحسابات - المخازن - المشتريات - المبيعات) وإدارة الموارد البشرية بالإضافة إلى دراسة تكاليف التصنيع ومراحله.

Onyx is a fully integrated system through which you could study the entire finance course path, including accounting, inventory, purchase, sales, human resource, and manufacturing process and costs.



نظام **متكامل بلس** من أفضل الأنظمة للتعامل مع المنشآت الصغيرة ويمكنك من خلاله دراسة المسار المالي بأقسامه (الحسابات - المخازن - المشتريات - المبيعات)

MOTAKAMEL Plus is one of the best systems for small size businesses, through which you could learn the entire finance course path, including accounting, inventory, purchase and sales.





OTELPREMIO

نظام أوتيل هو نظام خاص بالفنادق حيث يمكنك دراسة كل ما يخص الفنادق وعملية التسكين والتجيز بالإضافة إلى الحسابات والإشراف الداخلي.

Otel is a hotel management system, through which you could learn about the management of all hotel aspects, including room booking, check in and check out, accounting, and housekeeping.

نظام فيرب نظام مختص بالمطاعم وإدارتها حيث يمكنك دراسة كل ما يخص المطاعم من (مخازن - مبيعات - حسابات - مشتريات) بالإضافة إلى دراسة ما يخص الكادر البشري في المطاعم

FERP is a restaurant management system, through which you could learn all about restaurant management, including accounting, inventory, purchase, and sales. It also includes restaurant labor management.





مميزات التعاقد للمؤسسات التعليمية The benefits of contracting training programs for educational institutions

The training program contracts with Ultimate Academy provides many advantages for the parties involved in the contract, and in particular, universities and training participants as follows:

يوفر برنامج التعاقد مع Ultimate Academy مميزات عديدة لكل الأطراف المشتركة في التعاقد وذلك كالآتي :



بالنسبة للجامعات For Universities

- Ultimate Academy contracting programs allow universities to develop academic content practically backed with full technical support.
- Ultimate Solutions sponsors the training initiative and provides it in the form of free-of-charge training for the university.
- Ultimate Academy contracting programs allow the university to earn revenue if the university decides to charge trainees, which will help the university to cover any expenses.
- Ultimate Academy contracting programs provide great chances for universities to participate in the Academy's social media campaigns, as well as, through the conferences and exhibitions that the Academy takes part in.

- يتيح برنامج التعاقد فرصة للجامعة لتطوير المحتوى العلمي المقدم بشكل تطبيقي للطلبة بدعم تقني كامل.
- تقدم Ultimate Solutions مبادرة التدريب في شكل منح بدون أي مقابل مادي مطلوب من الجامعة .
- يوفر التعاقد دخل مادي للجامعة في حالة تقديم الدورات بمقابل مادي مما يسمح لها بتغطية أي نفقات مطلوبة .
- تنضم الجامعات المشاركة في حملات التسويق والدعاية الخاصة بالأكاديمية سواء على الإنترنت أو من خلال المعارض و الندوات المنعقدة مما يعكس مشاركتها الإيجابية في التعليم و التطوير.



بالنسبة للمتدربين For Training Participants

- Ultimate Academy equips trainees with practical knowledge of the latest technologies used in the ERP industry by highly qualified instructors.
- Ultimate Academy prepares the trainees to use Ultimate Solutions' ERP Systems professionally.
- Ultimate Academy provides trainees with a highly recognized certificate upon completing the training, with an international code, and the certificate code can be verified via our website <https://cer.ultiacademy.com>
- The Ultimate Academy training program allows trainees to get the most out of the training materials by giving them a chance for interactive discussions on what they learned.
- The trainees will have a chance to access our online jobs portal at Ultimate Solutions, which keeps them updated on the latest vacancies in leading organizations in various sectors.
- Participants can join the company's job portal which incorporates pioneer organizations and employees

- يتم تأهيل المتدرب بشكل كامل للعمل علي أحدث الأنظمة العملية في سوق الأعمال الكبرى وبشكل عملي ممنهج علي يد أساتذة تم تدريبهم وإعتمادهم.
- يصبح المتدرب مستخدم محترف علي أنظمة ERP لشركة Ultimate Solutions.
- يحصل المتدرب علي شهادة معتمدة دولياً مسجلة بكود دولي خاص ويستطيع التحقق منها من خلال موقع الأكاديمية للشهادات <https://cer.ultiacademy.com>
- يحصل المتدربين علي فرصة فعالة للمشاركة في النقاشات والاستفادة المتبادلة من خلال الحوارات المنعقدة للتدريب.
- يوفر التدريب فرص مستقبلية للإنضمام لشركات كبرى تعمل بأنظمة شركة Ultimate Solutions حول العالم.
- ينضم المتدربين لموقع لوظيفي خاص بشركة Ultimate Solutions كمنصة تجمع الموظفين مع الشركات الرائدة في مجالها.



المسار العالي



- استخدام نظام Onyx ERP في الآتي:
- إعداد الحسابات المركزية والتفصيلة.
 - تحديد الحسابات الوسيطة.
 - إعداد الموازنات التقديرية.
 - متابعة الانحرافات علي مستوى الميزانية والأرباح والخسائر.

الهدف
من البرنامج



محتوى
البرنامج



التخصص



النظام



- إدارة دفتر الأستاذ العام
- إدارة المدفوعات
- إدارة الذمم المدينة
- إدارة المخزون
- إدارة الأصول الثابتة

عدد
الساعات



الحاسبة

20
ساعة



Financial Track



Aim of The Program



- Onyx ERP can be used in the following:
- Setting up the Main and Sub-Accounts.
 - Identifying the Intermediary Accounts.
 - Setting up the Financial Reports.
 - Following on the unbalanced accounts in the Statements.

Content



- General Ledger Management
- Payables Management
- Receivables Management
- Inventory Management
- Fixed Assets Management

System



Specialization



Accounting

Hours



20
Hours



مسار الموارد البشرية



استخدام نظام Onyx ERP في الآتي:

- التعامل بشكل احترافي مع أنظمة الموارد البشرية.
- إعداد الرواتب.
- متابعة الحضور والإنصراف.
- تحديد العطلات والجازات.

الهدف
من البرنامج



محتوى
البرنامج



التخصص



Onyx ERP

النظام



- إدارة الموارد البشرية
- وقت الحضور والإنصراف
- إدارة الرواتب

عدد
الساعات



الموارد البشرية

20
ساعة



Human Resources Track



Aim of The Program



- Onyx ERP can be used in the following:
- Professional dealing with HR systems.
 - Preparing payrolls.
 - Monitoring time attendance system.
 - Setting up Vacations.

Content



- Human Resources Management
- Time Attendance
- Payrolls Management

System



Specialization



Human Resources

Hours



20
Hours

مسار الضيافة والفندقة

استخدام نظام Otel Premio في الآتي:

- إعداد مخطط الفندق كإضافة طوابق وغرف وغيرها.
- إعداد خدمات للنزلاء وغير النزلاء مثل المطعم وغيرها.
- إعداد رمز السعر الخاص بالغرفة والموسم (Rate).
- متابعة الإشراف الداخلي (Housekeeping).
- عمل ومتابعة عملية الحجز والتسكين.
- إعداد وربط الحسابات.



10
ساعة

النظام



عدد
الساعات



- الحجوزات
- الريسبشن
- أمين الصندوق
- التدبير المنزلي
- المحاسبة

سياحة وفنادق

الهدف
من البرنامج



محتوى
البرنامج



التخصص





Hotel & Hospitality Track



Aim of The Program



Otel Premio can be used in the following:

- Preparing a plan for hotels, including adding floors, rooms, etc.
- Preparing services for guests or others such as restaurants, laundries, etc.
- Setting up the price code for the rooms and the seasons (Rates). • Reservations.
- Internal supervision (House Keeping). • Preparing and linking accounts for hotels.

Content



- Reservations
- Front Desk
- Cashiering
- House Keeping
- Accounting

System



OTELPREMIO

Specialization



Hotels & Tourism

Hours



10
Hours



مسار المطاعم



استخدام نظام FERP في الآتي:

- إدارة المطاعم بكافة أنواعها.
- إعداد الوجبات بالوصفات الخاصة بها (Recipe) وتحديد تكلفتها.
- تهيئة ومتابعة المخزون.
- متابعة المبيعات.
- إعداد وربط الحسابات.



10
ساعة

النظام



عدد
الساعات



- إدارة المبيعات
- إدارة المخازن
- إدارة الحسابات والمشتريات
- إدارة الموارد البشرية

سياحة وفنادق

الهدف
من البرنامج



محتوى
البرنامج



التخصص





Restaurants Track



Aim of The Program



FERP can be used in the following::

- Managing all kinds of restaurants.
- Preparing meals and special recipes easily and determining costs.
- Controlling inventory.
- Controlling sales .
- Preparing and linking accounts for restaurants.

Content



- Sales Management
- Inventory
- Accounting & Purchasing
- Human Resources

System



Specialization



Hotels & Tourism

Hours



10
Hours

• السيرفر السحابي

توفر Ultimate Academy نسخة افتراضية من النظام متاحة أونلاين لكل المتدربين حتى يتمكنوا من التطبيق العملي ويدركوا مدى سهولة النظام بأنفسهم.

• Cloud Access

Ultimate Academy provides an online access to the system by making it available on cloud for trainees to enable them to apply, practically, what they have learnt. They will them, as well, realize how easy the system is.



• المواد التعليمية

توفر Ultimate Academy ملهج تعليمي متكامل يتيح للمتدربين تعلم النظام والتطبيق عليه بكل سهولة.



• Learning Materials

The Academy provides a full course curriculum that allows trainees to learn easily and, at the same time, apply practically.



• امتحان أونكس الدولي

تتيح Ultimate Academy للمتدربين فرصة الحصول على بطاقة أونكس الدولية ليصبحوا إستهاريين معتمدين لنظام Onyx وذلك بعد اجتياز امتحان أونكس الدولي.

• Onyx International Exam

The Academy offers the opportunity to all trainees to earn the Onyx International ID after passing the Onyx international exam, which allows them to be Certified Trainers.

الأنشطة والفعاليات

Activities and Events





• المنح المجانية

تقوم الأكاديمية بتقديم منح مجانية بالكامل للطلبة والخريجين في العديد من المحافظات وتوفير المادة العلمية وفرص العمل في كبرى الشركات لدى عملاء Ultimate Solutions

• Scholarships

The Academy grants scholarships across many countries and helps trainees get jobs offered by the clients of Ultimate Solutions Company.

Ultimate Jobs

• المؤتمرات والأنشطة الطلابية

تعقد الأكاديمية الندوات بالمؤسسات التعليمية والمراكز التدريبية والتفاعيات ونشارك في الأنشطة الطلابية وغيرها من المجالات الا محدودة مع الجامعات والمراكز المتخصصة.

• Conferences and Student Activities

The academy holds conferences at educational institutions and training centers, it also contributes in student activities at different universities.



• Signing Protocols



• توقيع بروتوكولات

• International Exhibitions

Ultimate Academy contributes in international exhibitions sponsored by Ultimate Solutions .



المعرض الدولي للتعليم والتدريب - (مصر) 2020
International Exhibitions of Education and Training EGYPT 2020



المؤتمر الدولي للتعليم المحاسبي - السعودية 2023
International Conference for Accounting Education - Saudi Arabia 2023

• المعارض الدولية

تشارك Ultimate Academy في المعارض الدولية تحت رعاية Ultimate Solutions .



شركائنا Our Partners





برامجنا على اليوتيوب Our Programs On YouTube



/UltimateAcademy



Egypt Branch

The 8th District, 3rd Neighborhood,
El Sheikh Zayed, 6 October City, Giza Governorate

(+20) 103 020 0223 - (+30) 111 999 6250 - (+202) 388 348 62

مقر جمهورية مصر العربية

الحي الثامن، المطاوعة الثالثة،
الشيخ زايد، مدينة 6 أكتوبر - الجيزة

(+20) 103 020 0223 - (+20) 111 999 6250 - (+202) 388 348 62

Saudi Arabia Branch

Adham Trading Center, Al Madinah Al Munawarah Rd, Ar Ruwais

(+966) 566 676 460 - (+966) 126 523 216

مقر المملكة العربية السعودية

جدة - طريق المدينة - مركز ادهم التجاري

(+966) 566 676 460 - (+966) 126 523 216

Scan Me

